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Prezydent Giallorossich, James Pallotta, udzielił wywiadu dla Sirius XM

Radio, w którym mówił o konkurencyjności Serie A, o negocjacjach ligi

dotyczących praw telewizyjnych, a także o Romie. 

 

- Rzeczy zmieniają się bardzo szybko. W finale Ligi Mistrzów były Juventus i

Barcelona. Nie widziałem tam drużyny niemieckiej, francuskiej czy innej

hiszpańskiej, był Juventus, nie widziałem też drużyny angielskiej. Nie sądzę, że

włoska piłka ma szacunek, na jaki zasługuje, gdy oglądam francuską lub niemiecką

ligę nie widzę już kilku konkurencyjnych drużyn, w Hiszpanii jest ich dwie-trzy, w

Anglii pięć-sześć. Liga włoska jest taktyczna, jest grupa drużyn jak Fiorentina, Inter,

Milan, Juventus, Napoli i Roma, które sprawiają, że liga jest konkurencyjna. Nie

mamy fenomenalnego kontraktu praw telewizyjnych, jednak dążymy do uzyskania

dużo lepszej umowy podczas najbliższych negocjacji. Gwarantuję wam, że jeśli mówi

się o ludziach z Chin, są dużo bardziej zafascynowani włoską piłką niż innymi ligami.

Jest ogromna baza fanów włoskiej piłki.

 

Roma?

- Mieliśmy świetną obronę i wielki środek pola, który będzie jeszcze lepszy gdy wróci

Kevin Strootman. Jest niesamowity. Zadzwonił do mnie, rozmawialiśmy o operacji.

Powiedział, że jest zmęczony, bo nie może nic zrobić i pomóc drużynie.

Odpowiedziałem mu, że robi dużo. Posiadanie wielkiego środkowego napastnika

czyni nas mocniejszymi. Totti może grać z Dzeko, możecie być zaskoczeni z faktu,

że może zagrać na pozycji, na której grał wiele lat temu. Są też Falque, Gervinho...

Można realizować różną taktykę. Jestem bardzo podekscytowany, Rudi Garcia

będzie miał wiele do zrobienia.
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